
Бериз Белкић 

Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ –

Канцеларији за ветеринарство БиХ – Да ли су предузимане активности за реализацију 

мјера утврђених за рјешење проблема у примјени Закона о заштити и добробити 

животиња које је Савјет министара, заједно са Информацијом о спровођењу овог 

закона, усвојио на 50. сједници, одржаној 21. 05. 2013. године?” 
 


